## 9 July 2022

## KTW – Hung Hom Lutheran Primary School 60<sup>th</sup> Anniversary Diamond Jubilee Celebration cum Open Day

Further to The Evangelical Lutheran Church of Hong Kong (E.L.C.H.K.) Hung Hom Lutheran Primary School Annual Fete in 2020, Central Kowloon Route (CKR) - Kai Tak West Project Team was invited to join the 60th Anniversary Diamond Jubilee Celebration cum Open Day again on 9 July 2022. The project team designed several game booths with the theme "Construction Special Agent" for promoting CKR.

Through those game booths, the project team not only introduced the construction, alignment and benefits of CKR to students but also provided Personal Protective Equipments (PPE) such as safety helmet and reflective vest for students to act as "Young Engineers". Both students, teachers and their family members are treated with heaps of fun and spent a pleasant weekend together.

## 啟德西-紅磡信義學校 60 周年鑽禧校慶暨開放日

「中九龍幹線一啟德西」工程團隊繼 2020 年參與基督教香港信義會紅磡信義學校賣物會後,於 2022 年 7 月 9 日工程團隊再次接受學校邀請,參與學校 60 周年鑽禧校慶暨開放日,並負責設置與中九龍幹線工程主題相關的「建築特工」攤位遊戲。

透過攤位遊戲,學生可以從中認識中九龍幹線工程的建造、走線及效益;除此之外,團隊亦準備了安全帽及反光衣等個人防護裝備,讓學生們搖身一變成為「小小工程師」。學生及家長們均從遊戲中獲得不少歡樂及知識,共渡了一個愉快的問末。



CKR – KTW Project Team participated in E.L.C.H.K. Hung Hom Lutheran Primary School 60<sup>th</sup> Anniversary Diamond Jubilee Celebration cum Open Day

「中九龍幹線一啟德西」工程團隊參與基督教香港信義會紅磡信義學校 60 周年鑽禧校慶暨開放日。



Students dressed up PPE and acted as "Young Engineers". 學生們穿上個人防護裝備,扮演「小小工程師」。





Students enhance the knowledge of Central Kowloon Route through the games. 透過攤位遊戲,學生可以從中認識中九龍幹線。